
 
 

 
 

 

 

 2202/1מס עדה עירונית בנושא בטיחות בדרכים  ופרוטוקול 

 2202/60/21   -ה מיום 

                                                            

 סגן ראש העיר  פנחס סירוקה  נוכחים:

 הרלב"ד  -העמקיםמנהל אזור  שלומי מלכה  

 תחבורה ופיתוח מנהלת מחלקת   טל מלמן  

 מנהל האגף לביטחון  משה לוי  

 עיריית כרמיאל  -היחידה לבטיחות בדרכים רכזת דורית שוקרני  

 מנהל אגף אחזקה ובטיחות  נחום רוזנברג           

 נציג אור ירוק  אלי שור  

 רכזת הוועדה  אלישבע אייזן  

 

 חבר מועצת עיר  גיורא צ'שקין  :נעדרים

 אייל רותם                מהנדס העיר                                    

 אודי איזק                ראש מינהל חינוך                                   

 נדב בן אליהו           נציג ציבור                                     

 מתי                נציג ציבור אבי ד                                    

 

 על סדר היום בוועדה: .1

-  קשישיםגילאי  בתי ספר ועד  גילאי  הפעילויות מ  הכוללת כלמוכנה    2022תוכנית עבודה   .א

 ורית שוקרני ד

 . שלומי מלכה -הרלב"ד  -תוכנית בטיחות שנתית .ב

 . הכנה לפתיחת שנת הלימודים הבאה .ג

 . תוכנית כשלי מוסדות חינוך ותוכנית סדורה .ד

דף הנחיות שיפורסם באתר העירייה/מטה בטיחות בדרכים, המיועד לתלמידי בית הספר   .ה

 יסודיים וחטיבות ביניים.

 משמרות זה"ב  .ו

 העלאת נושאים: .ז

 מול קניון לב כרמיאל.  100הקמת מעבר חציה ברח' מורד הגיא   •

 התקנת מעקות בטיחות סמוך למעבר החציה בצומת תבור עצמון.  •

 בשכונת רבין.  הגבהת פס האטה דרך השלום •

 .סימון מעבר חצייה ברח' הדס •

 

 

 



 
 

 
 

 

 

 מהלך הדיון והחלטות: .2

תקציב מטה בטיחות  מצגת    ההציג  דורית שוקרני  - לבטיחות בדרכים בכרמיאל  המטה   תרכז .א

. תקציב כשלי  2. תקציב בטיחות  1התקציב מיועד לשני פרויקטים  .  2022בדרכים לשנת  

  .(המצגת פתמצור )₪   93,750התקציב  סך כל מוסדות חינוך 

מול    ,ובדיקה דורית    שללמעקב  -  31.07.2022תוכנית כשלי מוסדות חינוך צריכה להסתיים ב

 . העבודה ת עומד  היכן ראש מינהל שפע  סודרייעקב 

 לשהציג בפני חברי הועדה את הנתונים    שלומי מלכה  -של הרלב"ד  העמקיםמנהל אזור   .ב

 .תאונות הדרכים והנפגעים בשלוש השנים הקודמות וציין כי אנו נמצאים במגמת ירידה

 ( המצגת. פתמצור)

  עזרתב   ת כבישים, בחציי  ממשיכים במסורת של ליווי ילדים  -  הכנה לפתיחת שנת הלימודים .ג

 הראשונים לפתיחת שנה"ל.מתנדבים ועובדי עירייה בימים 

   יש לבדוק מתי מתחילה שנת הלימודים במוסדות החרדיים.

  . ע"י מתנדבים וסטודנטים חלוקת דפי הסברה לתלמידים

 .  בתחילת אוגוסט צביעת מעברי חציה

לחופשת הקיץ    דף הנחיות  ראש מינהל תרבות ודוברות  דורית שוקרני העבירה לאלי שדה   .ד

להפיץ במוסדות חינוך גם    ת מעוניינבנוסף דורית    .להעלות לאתר  בנושא בטיחות בדרכים

  קהלהדב  הנחיות ה  מוריד את טופס ה,  סורק קודים   QRמשה לוי הציע להוריד    פליירים.

הספר   לבתי  יס.בכניסה  ההנחיותלקו  רהורים  דף  את  וייראו  הציע  .  נייד  רוזנברג  נחום 

 . ולהעמיד בבתי ספר בתחילת השנה ,מדף הנחיות הדגשיםה ת יתמצ, לעשות רולאפ

בית ספר  ל   פרט,    למשמרות זה"ב  עברו הדרכותבבתי הספר    ' כיתות הכל    -משמרות זה"ב .ה

ראש מינהל חינוך במה  ,איזק  מול אודי    טעונה בדיקה  ,רובה של המנהלתי,לאור ס   "כלנית"

 אמורים.דברים 

 העלאת נושאים: .ז

  חניההמפרץ    שיבח את  העלה את הנושא אלי שור –בשדרה  ה אכיפה ליד הפיצוציי •

שינוי  ש טען ן ראש העירסגפנחס סירוקה  .זה לא יעבוד   בלי אכיפהש אך טען נבנה,ש

את ומת לב תשל  צריך לקחת בכל מקרה  . שתפריהמצב  ,עם הזמןהרגלים מאוד קשה 

    .אכיפה שםה נושא תגבור 

מעברי חציה    קיימים  -מול קניון לב כרמיאל  100הקמת מעבר חציה ברח' מורד הגיא   •

 מתנגדים. ל הנוכחיםכ , ממול יש תחנת אוטובוס,לפני ואחרי המקום המדובר  

 . לקבוע סיור - התקנת מעקות בטיחות סמוך למעבר החציה בצומת תבור עצמון •

 .  היש תקן לפס האטה לא ניתן להגבה   -השלום בשכונת רביןהגבהת פס האטה דרך  •

 ל הנוכחיםכ בכביש מתעגל  לא ניתן לסמן מעבר חציה    -סימון מעבר חצייה ברח' הדס •

 מתנגדים. 

 הישיבה הסתיימה 

 אלישבע אייזן :  מהרש


